
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA DE  12 DE GENER 
DE 2006

A la Vila de Montblanc, el dia 12 de gener de 2006, a tres quarts de deu de la nit, es reuneix a la 
Sala de Sessions de l’Ajuntament,  el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, l’assistència dels Tinents d’Alcalde 
el SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,  el   SR.  GUILLEM  JANÉ  PUJOL,  el   SR.  JUAN 
LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el 
SR.  XAVIER  MARTÍ  ESPLUGAS,  el   SR.  JORDI  VILLAR  LIARTE,  el  SR.  JOSEP 
ANDREU  I  DOMINGO, el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS,  la SRA.  PILAR 
MAGRINYA  RULL, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER  HUGUET 
NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ i, assistits pel Secretari de la Corporació, el 
Sr.  ALBERT ESTÉBANEZ LÓPEZ,  que certifica, i  l’Interventor,  el Sr.  RAMÓN PIÑEIRO 
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat les actes de les sessions de 10 i 30 de novembre de 2005.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA  JUNTA  DE 
GOVERN LOCAL

Es dóna compte de les resolucions de la Junta de Govern Local.

El Sr. Huguet pregunta si les actes que s'aproven són fins al novembre inclòs.

El Sr. Secretari diu que s'aproven les actes de les Juntes de Govern fins al novembre inclòs perquè 
són les que estan aprovades.

ACCIÓ MUNICIPAL

QUART  PUNT:  VERIFICACIÓ  TEXT  REFÓS  MODIFICACIÓ  PUNTUAL  PLA 
GENERAL, PLA PARCIAL 23,  PARC LOGÍSTIC

S'acorda per unanimitat tractar els punts quart i cinquè conjuntament i votar-los separadament.

El Sr. Vallverdú demana excuses per haver arribat tard per motius personals. Diu que aquests punts 
ja havien passat per Ple i que el fet que torni a passar és conseqüència de la nova normativa de les 
distàncies amb les infraestructures de tren. Diu que mantindrà la mateixa postura.

El Sr. Andreu celebra que per fi s'hagi realitzat el text refós . Diu que ha trigat dos anys i mig i diu 
que si s'hagués realitzat a temps s'hauria pogut facilitar terrenys a empreses com GEMIPLAST que 
han hagut de marxar de Montblanc. Diu que en aquesta modificació de Pla General hi ha coses una 
mica rares, doncs el pas de rústic a industrial havia d'estar impulsat per les empreses del costat de 
Fraphe,  però es veu que els propietaris  han anat  canviant i  enlloc de dirigir-se aquest Pla  a la 
propera implantació d'empreses es dirigeix a una operació immobiliària de terrenys. Diu que el Pla 
Parcial canvia respecte al aprovat provisionalment com van dir a la comissió informativa doncs ara 



sota de la línia estan els equipaments i això no obeeix a la Comissió d'Urbanisme de Tarragona, 
doncs no ens obligaven a canviar la ubicació de la Zona Verda, sinó dotar d'accés a la zona verda i 
no canviar-la de lloc. Diu que hi ha una doble manera de tractar als propietaris afectats per la línia, 
doncs mentre particulars de Montblanc han deixat passar la línia de manera gratuïta en canvi, una 
finca també afectada propietat de ALA INGENIERÍA i REMOYCO, que al 1996 van comprar la 
finca per 8,4 milions de pessetes, sense cessió de vials, zones verdes, equipaments, perquè s'havia 
d'ampliar la vidriera. Diu que ara s'ha fet un conveni amb ALA i REMOYCO per fer una permuta 
de terrenys però si no es realitza ens obliguem a pagar 303 milions. Diu que no hi ha cap valoració 
de l'Arquitecte. Vol saber com s'ha fet la valoració. Diu que amb contrapartida el Sr. Jané dona unes 
valoracions de finques per vendre que no valen tant. Diu que sap que hi ha informe de secretaria i 
que és una operació legal, però diu que és una coincidència que la data de l'informe de secretaria i el 
de l'acord de Junta sigui la mateixa. Vol saber com es passa de 8,4 a 303 milions en tant poc temps.

El Sr. Alcalde diu que no ha trigat tant com diu el Sr. Andreu sinó que ha seguit el procés normal 
que és d'un any i mig. Diu que la propietat de ALA i REMOYCO es veia molt afectada per la línia 
doncs partia la finca per la meitat amb la pèrdua econòmica que això comporta, per la qual cosa s'ha 
intentat solucionar mitjançant una permuta de terrenys, posant com a garantía per la consecució 
d'aquesta una quantitat econòmica a preu de mercat. Diu que moltes de les coses que sap i diu les 
treu dels dinars que manté amb el gerent de l'empresa ALA. Diu que dels favors que comenta de no 
fer cessions de vials i zones verdes el Sr. Andreu ha de saber més que ningú doncs ell era Alcalde i 
regidor d'urbanisme. Diu que el Sr. Andreu també té interessos amb Saint Gobain.

El Sr. Andreu diu que des d'abans de néixer ell la seva família ja feia tractes amb l'empresa Saint 
Gobain, però que només fan tractes amb la seu de Saragossa i que tot i que l'hi han proposat fer 
tractes a Montblanc no ho ha acceptat. Diu que ell és el primer a denunciar els mals usos que fan, 
com que no compleixen amb les emissions de Dioxines a l'atmosfera i que tenen un parking vallat, 
quan no ho poden tenir , i que el fan servir per emmagatzemar vidres que provoquen molèsties als 
Bombers. Diu que és improcedent i incorrecte el que el Sr. Alcalde ha dit i que només digui això 
significa que no té res millor a dir.

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots favorables  dels grups ApM, CiU, ERC i IpM 
i una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 

Atès que la  Comissió d'Urbanisme de Tarragona en acord adoptat en data 22 de juny de 2005 va 
suspendre l'aprovació definitiva de la modificació puntual del pla general a la partida Plans d'en 
Jori, Pla Parcial 23, Parc Logístic 1 fins que mitjançant  la presentació d’un text refós incorporessin 
les modificacions especificades a l’esmentat acord.

Atès que per part de la Secretaria de l'Ajuntament s'han complert les prescripcions i que per part de 
l’Arquitecte  redactor  del  projecte  esmentat  ha estat  elaborat  el  text  refós,  tenint  en compte les 
prescripcions de l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona.

Vist l’informe de Secretaria i legislació aplicable, s'acorda:

PRIMER: Verificar el text refós de la modificació puntual del Pla General a la partida Plans d'en 
Jori, Pla Parcial 23, Parc Logístic 1 per tal que  la Comissió d’Urbanisme de Tarragona procedeixi a 
l'aprovació definitiva .



SEGON:  Trametre  certificat  d’aquesta  resolució  i  tres  exemplars  del  text  refós  a  la  Comissió 
d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació definitiva.

CINQUÈ PUNT: VERIFICACIÓ TEXT REFÓS  PLA PARCIAL 23, PARC LOGÍSTIC

Sotmès el dictamen a votació s’aprova per dotze vots favorables  dels grups ApM, CiU, ERC i IpM 
i una abstenció del grup GdP, adoptant-se el següent acord: 

Atès que la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, en la seva sessió del passat   22 de juny de 2005 
va suspendre la resolució definitiva del Pla Parcial 24, Plans d'en Jori, Parc Logístic 1 fins que 
s'aprovi  definitivament  l'expedient  de la  seva  modificació  puntual  de  pla  general  i  fins  que  es 
tinguin en compte una serie de consideracions. 

Atès que per part dels serveis tècnics municipals s’ha procedit a l’elaboració del text refós, que 
s'ajusta a l'expedient de modificació puntual de pla general, i que té en compte les prescripcions de 
l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona. 

Vist l’informe de Secretaria i legislació aplicable, s'acorda:

PRIMER: Aprovar el text refós del Pla Parcial del sector número 23, Parc Logístic 1, que inclou 
les consideracions de la Comissió Territorial d'Urbanisme i s'ajusta a la modificació puntual de la 
que porta causa.

SEGON:  Trametre  certificat  d’aquesta  resolució i  tres  exemplars  del  text  refós  a  la  Comissió 
d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació definitiva.

HISENDA I RÈGIM INTERIOR

SISÈ  PUNT:  APROVACIÓ  INICIAL  DEL  PRESSUPOST,  BASES  D'EXECUCIÓ, 
PLANTILLA I RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL 2006.

El Sr. Alcalde llegeix la memòria d'alcaldia que és transcrita literalment:

“ MEMORIA D'ALCALDIA PRESSUPOST PER L'EXERCICI 2006

Aquest any podem presentar un pressupost per 2006 en ple procés de normalització  pel     que fa al 
finançament  de  la  corporació  amb  els  adequats  fruits  del  seguiment  del  Pla  de  sanejament  i 
l'obligatorietat d'arribar els medis previstos a través de les ordenances fiscals. 

A la vegada, aquesta organització cal fer-la compatible amb la dotació d'equipaments i millores en 
les infraestructures vilatanes, que com principal objectiu anem aconseguint, com es pot comprovar 
en les realitzacions pràctiques i en les provisions pressupostaries d'inversions.

Cal observar i citar expressament que la nostra vila experimenta una notable expansió en l'aspecte 
urbanístic  i  constructiu  i  que  les  dades  en  curs  en  confirmen  una  tendència  sostinguda  de 
creixement.

Per tot això la Corporació col·labora amb tots els medis al seu abast, al foment turístic i industrial en 
els  aspectes  reglamentaris  i  de  dret  administratiu,  interessant-se  en  el  foment  de  sòl  urbà  per 
habitatge, així com d'aspectes socials i en la promoció de sòl industrial. Tot el qual, junt amb les 
comunicacions,  fa  de  Montblanc,  un  dels  nuclis  actuals  de  més progrés  proporcionalment  a  la 
població censada.



El pressupost escaient fa front a les despeses corrents d'un Ajuntament que requereix cada any més 
serveis tècnics, socials i de seguretat, amb el corresponent augment de cost. Per altra part el progrés 
urbà i industrial ens proporcionen els medis adients.

En quant a inversions s'aconsegueix un volum important amb les limitacions dels crèdits autoritzats 
pel  pla  de  sanejament  i  la  realització  de  patrimoni  procedent  dels  terrenys  adients  a  aquests 
objectius.

En resum podem plantejar un creixement en l'Administració local, que va parell al de la població i 
un adequat volum d'inversió, que va des de l'arranjament de muralla als mes moderns equipaments.

Des de l'alcaldia i tot l'equip de govern, amb una administració eficient i totalment actualitzada, 
tenim la satisfacció  de proposar un pressupost que contempla les necessitats de gestió pública, 
especialment en aquest any de centenari de les Festes de la Verge de la Serra, i que projecta un futur 
dinàmic i expansiu, col·laborant amb la iniciativa privada, pel bé de la nostra benvolguda vila i el 
benestar de tots els ciutadans que vulguin gaudir de la mateixa.

Espero en conseqüència que els pressupostos que presento, mereixin l'estudi,  anàlisi  i acceptació 
de tots, pel millor seguiment de la gestió pública.”

El Sr. Vallverdú diu que a la memòria d'alcaldia es diu que Montblanc ha d'estar en defensa del 
creixement urbanístic sostenible, progressiu, i li agradaria que es fes així en realitat. Diu que està 
molt agraït que el regidor d'hisenda els convidés a parlar dels pressupostos però lamenta que si es 
queda en un dia no es mantingui aquest, doncs com ell treballa, si es canvia de dia, no pot assistir. 
Diu que el que van facilitar va ser un full amb el pressupost però no es va discutir ni es va poder 
participar en res.

El Sr. Huguet diu que la memòria no s'entén bé. Diu que el pressupost corrent és de 5.900.000 i fins 
als  15 milions  d'euros  que hi  ha són casi  nou milions  d'ingressos  per  venda de patrimoni,  de 
subvencions i altres. Diu que no pot ser que els ingressos segurs només suposin un 35% del que es 
preveu recaptar. Diu que per ICIO es preveuen uns ingressos de 650.000 euros i no han explicat 
d'on  surt  aquesta  previsió.  En  la  part  de  despeses  diu  que  s'han  tret  partides  com  pubilles, 
AINARA, en canvi, es destinen 150.000 per la Mare de Deu de la Serra. A inversions es diu que hi 
ha  9.600.000  euros  amb  la  major  part  de  finançament  per  venda  de  patrimoni  i  de  Quotes 
urbanístiques. Diu que encara no saben com es finançaran els 550.000 euros de la Biblioteca que 
consta al pressupost com a “Altres” i que van explicar que es farien amb una espècie de leasing. 
Diu que com cada any posa de manifest si es resten dels ingressos segurs les despeses segures hi ha 
una diferència de 300.000 euros en negatiu, doncs les subvencions no estan confirmades encara. 
Diu que la gestió política és nefasta. Vol saber que passa amb el personal doncs al 1999 hi havia 47 
treballadors a la plantilla i al 2006 arribaran a120.  accepta el nomenament i demana que tots els 
membres vagin a les reunions.

El Sr. Mogas vol agrair que hagin facilitat la documentació i s'hagi informat amb bastant de temps 
com va  dir  el  Sr.  Jané.  Diu  que  la  memòria  que  ha  llegit  el  Sr.  Alcalde   no  explica  res  del 
pressupost i  que sembla més el  pregó de la Festa Major. Pel que fa al pressupost,  diu que als 
ingressos corrents  s'estableix que d'ICIO s'ingressaran 610.000 euros i diu que no és una dada 
prudent doncs això suposa la construcció de 175 habitatges nous i si es té en compte que alguns 
estan en Plans Parcials per desenvolupar, sembla poc fiable que es pugui ingressar això. Pel que fa 
als recursos aliens diu que no només no s'han incrementat sinó que s'han perdut. Diu que no es 
treballa gens. Diu que sorprèn la dada de 40.000 euros de despesa corrent per reparació de vehicles 
i  vol  saber  com solucionaran el  tema. Critica  que pugi  tant  la  despesa telefònica i  lamenta la 
despesa en assistència jurídica, doncs com ara hi ha molts contenciosos contra l'Ajuntament s'ha de 
pagar més. Vol saber els motius de pujar el pressupost de publicitat de 5.000 euros a 15.000.. Diu 
que si és cert que s'apugen partides com esports, càrites, i d'altres, no veu bé que que la partida del 



consorci del Museu només s'incrementa en 3.000 euros, l'any en què s'ha inaugurat el CIAR. Diu 
que els 150.000 euros destinats a les Festes de la Serra hi ha una part destinada a Festa Major i a 
Casal Montblanquí i vol saber quina part correspon a cadascun. Diu que mentres la despesa corrent 
augmenta un 17%, la despesa de capital entre 2003 a 2006 ha augmentat en un 300%. Diu que no hi 
ha coherència  amb pressupostos anteriors  perquè hi  ha partides que es posen un any i  a  l'any 
següent ja no hi són, com és el cas del Centre BTT, del Carrer Solivella, el Local de Joventut, la 
Piscina Coberta i d'altres. Diu que les inversions que es mantenen com Casal d'avis o Biblioteca ja 
estaven pressupostades al  2003 i  encara no s'han fet.  Diu que manca esforç per anar a buscar 
inversió a organismes, doncs no pot ser que de Diputació només arribin 11.000 euros. Diu que l'1% 
Cultural no està confirmat , doncs només se sap que la Ministra va sortir a la TV dient que es 
donaria. Que l'Agenda 21 es posa cada any i vol saber si està donada. Que no entén les explicacions 
del Sr. Jané pel que fa al renting de la Biblioteca. Diu que s'està pressupostant vendes de patrimoni 
de terreny rústic a un preu deu vegades superior al real. Vol saber si no es faran contribucions 
especials al carrer de la vinya. Diu que la previsió del pressupost anterior era de 700.000 euros i 
que no es va vendre res.

El Sr. Jané diu que li sap greu que el Sr. Vallverdú no pogués assistir en els dies establerts. Diu que 
les inversions que no surten en aquest pressupost és perquè s'ha escollit entre les inversions que es 
pretenen portar  a  terme.  Diu  que  les  inversions  que  depenen de  la  venda  de  patrimoni  no  es 
realitzarà si no es ven el patrimoni. Diu que la memòria no ha de contenir dades exactes perquè 
això ja està al  dictamen que s'aprova.  Diu que és més l'esperit  del  pressupost que un exercici 
contable. Diu que les dades de quina part dels 150.000 euros de les Festes de la Serra correspon a 
Festa  Major i  a Casal.  Diu que en el  capítol  d'ingressos hi  ha gairebé set  milions d'euros que 
corresponen a  dues  urbanitzacions  però que  ha d'aportar  l'Ajuntament.  Diu que pel  que fa  als 
pressupostos corrents hi ha un benefici petit. Pel que fa al ICIO diu que ingressar 610.000 euros no 
és agosarat perquè al 2005 es va recaptar 595.000 euros. Diu que si no es té en compte les dues 
urbanitzacions citades, de venda de patrimoni hi ha  uns 890.000 euros i unes de les més grans són 
les finques de la permuta que s'ha explicat  abans. Diu que l'increment de personal és quelcom 
normal en aquests anys perquè també hi ha hagut un increment d'habitants i de feina. Diu que una 
de les prioritats  és la  de reduir  despeses  com les avaries dels  cotxes,  les  factures de telefon i 
d'altres. Pel que fa a les Festes de la Serra, com ja s'ha dit engloben d'altres, com la Festa Major, i 
per aquest motiu les despeses en publicitat també s'incrementen. Pel que fa a AINARA diu que va 
ser una aposta però com que no ha tingut la repercussió esperada no es torna a fer . Diu que el 
Museu no depèn només de les aportacions de l'Ajuntament i que són totes les administracions les 
que han d'esforçar-se. Diu que si hi ha un 300% d'increment en les inversions és a causa dels Plans 
Parcials. Diu que l'Ajuntament està encorsetat pel Pla de Sanejament però tot i aquest és fan unes 
bones  inversions.  Diu  que  cada  regidoria  busca  les  inversions  necessaries  i  possibles  i  les  ja 
confirmades es posen al pressupost. Diu que l'1% cultural és té el compromís verbal. Pel que  fa a 
la  biblioteca,  diu  que  ja  s'explicarà  al  seu  moment.  Diu  que  al  carrer  de  la  Vinya  no  hi  ha 
contribucions especials perquè és tot de l'Ajuntament.

El Sr. Villar diu que la subvenció de l'Agenda 21 no està atorgada i si la donen en aquest 2006 es 
farà.

El Sr. Huguet diu que el Sr. Jané diu que hi haurà benefici, però si es resta a allò que s'ingressarà 
amb seguretat el que es gastarà amb seguretat, hi ha una pèrdua de 300.000 euros. Diu que no està 
la UA-18 al pressupost. Diu que no es podrà vendre el patrimoni a aquest preu i no es podran fer les 
inversions.

El Sr. Mogas diu que un pressupost s'ha d'ajustar  allò pressupostat  a allò executat.  Diu que si 
s'agafen els últims pressupostos es veu que al 2003 es va executar un 32% d'allò pressupostat, al 
2004 un 36% i al 2005 un 19%, i això representa que no es treballa bé i que es fan volar coloms. 



Pel que fa a Murall diu que al 2003 es van gastar 229.000 euros, al 2004 55.000 i al 2005 0 euros. 
Diu  que  l'EdG  juga  amb  el  Museu,  doncs  si  una  administració  ho  ha  de  tirar  endavant  és 
l'Ajuntament de Montblanc. Diu que no es puja res i  vol saber que passa amb el conserge del 
CIAR.

El Sr. Alcalde diu que hi ha una obra adjudicada per restaurar muralla per 90.000 euros. Diu que 
pel que fa al Carrer de la Vinya hi ha un conveni de pagament de la urbanització.

El Sr. Carreras diu que en el tema del Museu parlarà com a president del Consorci. Diu que de 
moment hi ha un conserge que obre entre setmana cedit pel Consell Comarcal i els caps de setmana 
l'obre  un cedit  per  l'Ajuntament  i  que aquest  compromís  per  part  de les  dues  administracions 
acabava  a principis d'any. Diu que s'està esperant que s'aprovi el pressupost del consorci per treure 
la plaça.

El Sr. Andreu diu que segur que no hi ha mala voluntat al dir que s'augmenten 3.000 euros al 
Museu però s'hauria d'incrementar en 30.000 euros per l'esforç que s'ha fet pel CIAR.

El Sr. Carreras diu que tota la despesa en personal no es contabilitza però també és real.

Sotmès el dictamen a votació  s’aprova per set vots favorables dels grups ApM i CiU i sis vots 
desfavorables dels grups ERC, IpM i GdP, adoptant-se el següent acord: 

Expedient referent a l’aprovació del pressupost per a l’exercici 2006.

ANTECEDENTS

L’alcalde de l’Ajuntament ha elaborat el pressupost per a l’exercici 2006.

L’interventor i el secretari de l’Ajuntament han emès els informes  
que figuren a l’expedient.

El pressupost conté la documentació i els annexos previstos al Reial decret legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals.

FONAMENTS DE DRET

En la tramitació dels pressupostos s’han seguit els requisits exigits  per la 
legislació vigent.
La  tramitació  i  aprovació  del  pressupost  s’ha  de  fer  de  conformitat  amb els 
articles 162 a 171  del Reial  decret  legislatiu 2/2004,  de 5 de març,  pel  qual 
s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals; els articles 2 a 
23 del RD 500/90 i els articles 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, 
general d’estabilitat pressupostària.

Per tant, s' acorda:

1. Aprovar el pressupost general per a l’exercici 2006 el qual, resumit per capítols , és 
el següent:



INGRESSOS

A) 
OPERACIONS 
CORRENTS 

1.Impostos 
directes

2.Impostos 
indirectes

3.Taxes  i  altres 
ingressos

4.Transferències 
corrents

5.Ingressos 
patrimonials

B)OPERACIO
NS  DE 
CAPITAL

6.Alienació 
d’inversions 
reals

7.Transferències 
de capital

8.Actius 
financers

9.Passius 
financers

1.989.950,00

630.000,00

1.791.837,80

1.507.356,00

18.120,00

1.624.459,63

7.972.683,67

0,00

282.000,00

INGRESSOS 
TOTALS 15.816.407,10

  



DESPESES

A) 
OPERACIONS 
CORRENTS

1.Despeses  de 
personal

2.Despeses  en 
béns  corrents  i 
serveis

3.Despeses 
financeres

4.Transferències 
corrents

B) 
OPERACIONS 
DE CAPITAL

6.Inversions reals

7.Transferències 
de capital

8.Actius financers

9.Passius 
financers

2.303.000,00

2.067.880,00

197.000,00

466.959,00

9.579.733,85

326.834,25

0,00

875.000,00

  
DESPESES 
TOTALS 15.816.407,10

  

2. Aprovar la plantilla de personal.

3. Aprovar les bases d’execució del pressupost general.

4.  Exposar  el  pressupost  al  públic  mitjançant  la  inserció  de  l’anunci  al  Butlletí  Oficial  de  la  
Província i al tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de quinze dies hàbils, durant el 
qual els interessats podran presentar-hi reclamacions. 

5. L’aprovació  inicial  del  pressupost  general  es  considerarà  definitiva  si  no  es  produeixen 



reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública, i entrarà en vigor en l’exercici al 
qual es refereix, quan s’hagi complert el que disposen l’article 112.3 de la Llei 7/85 de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, i l’article 169 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.

SETÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES

El Sr. Vallverdú diu manquen indicadors per anar a Rojals. Diu que vistes les intervencions dels 
diferents grups en el punt del pressupost del 2006 sembla que no va servir per res fer les reunions 
prèvies. Vol saber que passa amb el 0,7%.

El Sr. Huguet pregunta si es poden fer reparacions a la N-240 vella. Pregunta si es va donar permís 
al Que de què per tancar a les 9 del matí per cap d'any. Vol saber la diferència entre contracte i 
conveni de permuta i si havia de passar per Ple l'acord amb ALA.

El Sr. Combalia vol saber si s'està negociant amb el Casal Montblanquí per la cessió del pavelló i 
de la sala de cinema i vols rebre informació.

La Sra Magrinyà vol saber com està el Casal d'Avis perquè encara no s'han reiniciat les obres.

El Sr. Mogas diu que darrera de l'Esglesia de Sant Miquel està molt brut i estan abandonant cotxes, 
i vol saber que es pensa fer. Diu que si es tornaran les competències que tenia el Ple i va delegar a 
la Junta de Govern, com es va demanar a l'anterior Ple. Diu que la pàgina web de l'Ajuntament està 
desactualitzada, doncs els regidors encara surten amb l'edat de les passades eleccions.

El Sr. Andreu diu que a la Casa del Carrer Major 46 s'ha actuat malament i que ara és irreversible, 
doncs es va actuar contra l'esperit del PERI, doncs si no es protegeixen les façanes no se sap que 
s'ha de protegir. Diu que al igual que fa mig any on l'EdG va rebre firmes del seus partits contra 
una modificació de Pla General, ara han rebut una carta amb més de 50 signatures contra la decisió 
d'haver tirat la casa a terra. Diu que a la llicència d'obres que es va atorgar posava rehabilitació. Vol 
saber si hi ha un altre permís d'obres en aquest mateix sentit i  quina és la postura que prendrà 
l'EdG. Diu que entre d'altres persones, ell ha anat a un dipòsit de ferralla de Lleida i han comprat 
els balcons, la portalada i altres peces de la casa enderrocada i demana que es facin les gestions per 
incorporar aquestes restes a la casa i si no pot ser, que els diguin on poden dipositar aquestes restes 
del Patrimoni de Montblanc. Diu que al Carrer Prim número 6 es va atorgar llicència d'obres i diu 
que al Pla General s'estableix una zona de lliure edificació entre les dues finques que no s'està 
respectant. Diu que mentres a la finca veina es revoca la llicènci, en aquesta finca es fan soterranis, 
ascensors i edificacions a la zona de lliure edificació. Diu que amb el projecte bàsic es va atorgar 
llicència i quan es va presentar el projecte executiu hi ha una modificació sustancial i vol saber que 
passa. Vol saber si l'Alcalde és conscient del que passa i que si es demostra que no s'ha actuat bé, 
que farà l'Ajuntament, si s'actuarà com amb la finca veina, on s'ha revocat la llicència i s'han parat 
les obres o tindrà dues maneres de veure la mateixa cosa.

El Sr. Alcalde diu que pel que fa a la senyalització de Rojals diu que intentaran millorar-la. Diu que 
les reparacions a la N-240 són competència del  Ministeri  de Foment,  tot  i  que s'ha fet  alguna 
reparació puntual. Diu que la Comissió de Festes està negociant amb el Casal Montblanquí per 
llogar el Pavelló i el Cinema per les Festes de la Serra i que encara no se sap res en concret. Diu 
que s'està ultimant un reformat del Casal d'Avis i que les obres començaran de seguida. Diu que 
s'intentarà arranjar la Plaça de Sant Miquel i evitar així brutícies i abandonament de vehicles. Diu 
que la pàgina web va sent actualitzada però que algun detall com les edats dels regidors s'ha passat 
per alt. Diu que no es retornaran les competències delegades del Ple a la Junta de Govern perquè ja 



hi ha suficients temes a tractar als Plens. Diu que la llicència d'obres del carrer Major hi havia una 
errada a l'hora de fer l'acord i es va fer una correcció d'errades materials com ja es va explicar. Diu 
que  no  té  constància  de  cap  permís  d'obres  que  sigui  similar,  però  si  d'una  reclamació  a  un 
particular que té una cas en molt mal estat. Diu que els materials que van comprar que els portin al 
magatzem de la brigada municipal que els oferiran al  constructor perquè els posin. Diu que la 
llicència del Carrer Prim demanarà als tècnics que la revisin.

El Sr. Andreu vol saber si l'alcalde sabia o no d'aquesta irregularitat en la llicència, Diu que si a les 
cases del costat s'han paralitzat les obres i s'ha revisat la llicència, vol saber com actuaran en aquest 
cas, si serà de la mateixa manera o amb un altre criteri.

El Sr. Alcalde diu que si hi ha un error es corregirà.

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a un quart d'una de la matinada, i per 
constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa el Sr. 
Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  5  folis números                a
                  , ambdós inclosos.


